
 
Anteckningar Styrelsemöte 21 april 2022 
 
Teams möte kl 16.00 – 17.00 
Närvarande: Mia Wallengren (Borås), Sofia Nohrstedt (Gävle), Michael Tsiparis (Lomma), 
Susanne Lindqvist (Utvärderingsringen) Annika Stedner (Mölndal)  

Frånvarande: Hannah Rydstedt Nencioni (Upplands-Bro), Maria Modig (Norrköping), 
Ingrid Thylin (Skellefteå),  

 

Anteckningar från styrelsemötet 

• Erfarenhetskonferensen 
Inget nytt att rapportera kring erfarenhetskonferensen 2023 
Vi har planeringsmöte 27/4. 
Inte klart om MUCF ska medverka. 
OBS! Tillägg efter mötet: Sofia och Annika träffade Utvärderingsringen och behöver 
få återkoppling från styrelsen kring vissa strategiska val. Se separat mail från Sofia 
skickat 220427. Tacksam för snar återkoppling, 

• Resan till Skellefteå 
Ingrid behöver uppdateras på de ändrade tiderna. Mia W kontakter henne. 
 
Genomgång av allas bokade restider 
På grund av inställda flyg väljer vi att försöka boka om hemresan till onsdag morgon 
vilket innebär att vi får genomföra den delen av programmet på annat sätt. 

Namn                               Dit                                      Hem 

o Maria Modig                    23/5 kl 11.40-12.50            25/5  kl 9.50-11.00 

o Sofia                                 23/5 kl 11.40-12.50            25/5 kl 9.50 -11.00 

o Hanna                               23/5 kl 11.40-12.50            25/5 kl 9.50-11.00 

o Annika Stedner                23/5 kl 11.40-12.50            25/5 kl 9.50-11.00 

o Michael har inte bokat flyg än 

o Mia åker                           23/5 08:10-09:20                27/5 09:45-10:50 

• Årskonferensen i Växjö 
Hanna och Mia åkte till Växjö 13/4.  
Strategi kring Marknadsföring var temat för mötet och en kort uppföljning. Det känns 
stabilt.  75 anmälda hittills. 



 
• Ekonomi 

Michael har påbörjat årsredovisningen. 
Fortsatt god ekonomi. 
Annika bistår arbetet med verksamhetsberättelsen. 
Sanna bistår med medlemsantal m.m. 
Årsstämman är inplanerad till 23/8 men då kan inte Mia W närvara men medverkar på 
distans. 

• Beställargrupp konstgräs 
Malmö går in som huvudman tillsammans med Stockholm, Göteborg och Umeå. 
SFK är inte längre med i beställargruppen. 
 

• Övriga frågor 
 
EGL Sverige – Mia W återrapporter om arbetet med den europeiska chartern. Plan 
framtagen för hur man ska sprida informationen.  
 
Nästa AW – 28 anmälda 
 

 

För protokollet 
Annika Stedner 


